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В статье анализируются проблемы, связанные с существенным изменением процессов использования 

произведений в условиях развития цифровых технологий. Автор отмечает необходимость учета таких 

изменений при совершенствовании законодательства в сфере авторского права и интеллектуальной 

собственности, в том числе при поиске баланса интересов правообладателей и пользователей. Пред-

лагается ряд мер, которые, по мнению автора, позволят значительно повысить уровень защищенности 

правообладателей при использовании произведений в цифровой форме, в том числе в сети Интернет, 

одновременно обеспечив учет интересов пользователей произведений в установлении правообладателей 

произведений и получении необходимых для их использования лицензий.
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Observation of the Balance of Interests of Right Holders and Users in the Protection of Rights to Works 
in the Digital Environment

The article analyzes the problems associated with significant changes in the use of works in the development of 

digital technology. The author notes the need to take into account such changes when improving legislation in the 

field of copyright and intellectual property, including the search for a balance between the interests of copyright 

holders and users. A number of measures are proposed that, in the author’s opinion, will significantly increase the 

level of protection of right holders in the use of works in digital form, including on the Internet, while ensuring 

that the interests of users of works are taken into account in identifying the right holders of works and obtaining 

the licenses necessary for their use.
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